

Title (en)
LIFT.

Title (de)
HEBEBRÜCKE.

Title (fr)
PONT ELEVATEUR.

Publication
EP 0309538 A1 19890405 (EN)

Application
EP 88903405 A 19880331

Priority

- KR 880004117 U 19880328
- KR 870004452 U 19870402

Abstract (en)
[origin: WO8807496A1] A lift usually used in a garage for better inspection or repair thereof. The lift has two fixed uprights (1, 1') securely fixed to the ground each of which uprights has carrier member (3, 3') by which automotive vehicles are carried. One upright has an air tank (5) thereinside. Even in case of a power failure the lift can be operated by means of the air stored in the air tank (5) or by other means.

Abstract (fr)
Pont élévateur normalement utilisé dans un garage pour permettre une meilleure inspection ou une meilleure réparation des véhicules. Le pont élévateur a deux montants verticaux (1, 1') fixés solidement au sol, chacun des montants ayant un élément porteur (3, 3') portant des véhicules automobiles. Un montant renferme un réservoir d'air (5). Même en cas de panne de courant le pont élévateur peut être actionné grâce à l'air stocké dans le réservoir d'air (5) ou par d'autres moyens.

IPC 1-7
B66F 7/04

IPC 8 full level
B66F 7/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
B66F 7/04 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8807496A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8807496 A1 19881006; AU 1571088 A 19881102; BR 8806992 A 19891031; EP 0309538 A1 19890405; JP H01500006 U 19890615

DOCDB simple family (application)
KR 8800007 W 19880331; AU 1571088 A 19880331; BR 8806992 A 19880331; EP 88903405 A 19880331; JP 60001888 U 19880331